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Από το υπ’ αριθ. 22/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 411/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος κατά του επανελέγχου-
επανακαθορισμού των κριτηρίων πρόσληψης για τη 
μετατροπή συμβάσεων ορισμένου σε αορίστου χρόνου, 
εργαζομένων στους ΟΤΑ. 

Σήμερα 6 Οκτωβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 2-10-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 
12)Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 16)Μ.Παπαϊωάννου, 
17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ιακωβίδου Ευγενία, 21) Χ. Γαϊτάνου, 
22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 
27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 30) Α. Καγκελίδης, 31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 
33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 36)Π.Παπαδίνα, 37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Α.Μαρκούλης, 
39)Σ.Στουγιάννος, 40)Γ.Μελιόπουλος. 

          Απόντες 
Ι.Χειμώνας 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, 
Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου εκτάκτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 410/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 411/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 414/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης, Ι.Παπαγιάννης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 415/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης 
7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 416/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, 
Γ.Κάκαρης, Γ.Ορφανίδης, Χ.Κούτρας, Θ.Αγγελίνας και επανήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 417/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 418/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Κούτρας και αποχώρησε η κ. Μ.Παπαϊωάννου 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 420/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Μ.Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. 
Κ.Καραπαναγιωτίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 421/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ε.Ιακωβίδου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 422/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Ε.Ιακωβίδου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 424/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 425/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 428/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 437/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Τραπεζανλής, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Σ.Στουγιάννος 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 440/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο 
κ.Σ.Στουγιάννος 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 441/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 444/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 445/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Καγκελίδης 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Κατατέθηκε από τον επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Ενεργοί Πολίτες για το Δήμο 

Βέροιας» ένα σχέδιο ψηφίσματος κατά του επανελέγχου-επανακαθορισμού των κριτηρίων 
πρόσληψης για τη μετατροπή συμβάσεων ορισμένου σε αορίστου χρόνου, εργαζομένων στους 
ΟΤΑ 

Δήμαρχος: Σε αυτό το σημείο θα ήθελα να συμπληρώσω ότι το ψήφισμα των «Ενεργών 
Πολιτών» συνάδει με την απόφαση της ΚΕΔΕ 

Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Κ.Καραπαναγιωτίδης 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου 
το σχέδιο ψηφίσματος του δημοτικού συμβούλου Νικολάου Μπέκη, που έχει ως εξής: 

Το Δ.Σ. Βέροιας του Δήμου Βέροιας 
1.- Δηλώνει την κατηγορηματική του αντίθεση στον επανέλεγχο-επανακαθορισμό των 

κριτηρίων πρόσληψης που καθορίστηκαν και εφαρμόστηκαν για τη μετατροπή των συμβάσεων 
ορισμένου χρόνου σε αντίστοιχες αορίστου, που επιχειρεί το Υπουργείο Διοικητικής 
Μεταρρύθμισης για να απολύσει εργαζομένους στους Δήμους. 

2.- Καλεί τον κ.Μητσοτάκη να σταματήσει κάθε σχετική διαδικασία σεβόμενος το 
Αυτοδιοίκητο των Δήμων που εφάρμοσαν τους σχετικούς, τότε, νόμους και Προεδρικά 
Διατάγματα. 

3.- Ζητάει, τέλος, την παύση κάθε δίωξης εναντίον Δημάρχων που αντιστέκονται στην 
επιχειρούμενη, μέσω επανελέγχου-επανακαθορισμού των συμβάσεων, απόλυση κι άλλων 
υπαλλήλων απ’ τους αποδεκατισμένους ήδη από προσωπικό, Δήμους της χώρας. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μπέκης: Έχω ήδη δώσει, δεν ξέρω σε πόσους έφτασε, ένα αντίστοιχο ψήφισμα, πριν από 

λίγες μέρες, της ΚΕΔΕ, που αυτό είναι η συνέχεια του. 
Παπαγιάννης: Μου δίνεται η ευκαιρία, παρότι δεν το ήθελα, να διαφωνήσω με τον 

κ.Μπέκη, παρότι πραγματικά δεν το ήθελα.  
Καταρχήν μιλάμε για έναν νόμο που ισχύει, αυτό για το οποίο συζητάμε είναι ένας νόμος 

που ισχύει. Σίγουρα στα πλαίσια της δημοκρατίας μπορούμε να καταψηφίσουμε σε επίπεδο 
δημοκρατικών θεσμών και να εκδηλώσουμε περίτρανα τη διαφωνία μας για κάτι.  

Τίθεται βέβαια ένα θέμα: η Βουλή των Ελλήνων αποφάσισε να ψηφίσει αυτό το νόμο γιατί 
υπάρχει ένα θέμα όσον αφορά τον έλεγχο, όλων των πιστοποιητικών, των τίτλο σπουδών, των 
στοιχείων με τα οποία οι εργαζόμενοι έχουν προσφύγει. Είναι ένα θέμα μείζονος πολιτικής 
σημασίας, και που γίνεται σε όλη την Ευρωπαϊκή Ένωση και θεωρείται και αυτονόητο.  

Στα πλαίσια αυτά θεωρώ ότι το να έρθει το δημοτικό μας συμβούλιο και να 
κατακεραυνώσει την πρωτοβουλία του νομοθέτη, που έτσι και αλλιώς δεν θίγει ανθρώπους που 
είναι σοβαροί απέναντι στα καθήκοντά τους, και στη συνείδησή τους και κάνουν έντιμα και ωραία 
τη δουλειά τους. Δεν θα μας περιποιεί τιμή σαν Δ.Σ. να μπαίναμε σε αυτή τη διαδικασία, 
ανεξάρτητα αν υπάρχουν άλλοι φορείς που να έχουν αντίθετη άποψη.  

Καραπαναγιωτίδης: Διαφωνώ κατά πολύ με τη σημερινή κυβέρνηση, με τη λειτουργία της 
Κυβέρνησης, με τις πρωτοβουλίες που παίρνει, με τα νομοθετήματα που βγαίνουν από τη Βουλή, 
αλλά έτσι πως τίθεται το πρόβλημα αυτό, δεν με βρίσκει σύμφωνο.  

Θα πρέπει να δούμε τι κρύβεται πίσω από αυτό, νομίζω δημοκρατία έχουμε, υπάρχουν τα 
συνδικάτα των δημοσίων υπαλλήλων. Το αν η πολιτεία κάποια στιγμή θέλει να δει με ποιον τρόπο 
κάποιος έχει μπει στο δημόσιο, δεν είναι κακό. Το να υπάρχει έλεγχος, δεν με νοιάζει αν λέγεται 
Μητσοτάκης αυτός ή όπως λέγεται, είπα διαφωνώ κατά πολύ με τη σημερινή Κυβέρνηση, αλλά 
κάποια πράγματα πρέπει να μπούνε σε μία σειρά.  

Σίγουρα είμαι ενάντια, παίρνουμε και απολύουμε, επειδή η τρόϊκα τους έχει πει θέλω 
10.000 από εδώ 5.000 από εκεί, 100 από εδώ και 200 από εκεί, οι άνθρωποι δεν είναι νούμερα. 
Αλλά και αυτό που γίνεται, ψηφίστηκε ένας νόμος που με αυτόν διαφωνώ, όπως πολύ καλά είπε ο 
κ. Παπαγιάννης, είναι νόμος του κράτους.  



Ποιοι δήμοι αυτή τη στιγμή δεν δώσανε στοιχεία, ρωτώ τον Δήμαρχο. Δώσατε; Δώσατε. 
Και τι πρέπει να κάνει, να μπει κατηγορούμενος ο Δήμαρχος για παράβαση καθήκοντος; Γιατί όταν 
κάθεσαι στο εδώλιο του κατηγορουμένου, όλοι θέλουμε να κάνουμε τον ήρωα πίσω ή έξω από το 
γήπεδο. Όταν είσαι και έχεις ευθύνη, όταν κάθεσαι απέναντι στο δικαστή, ποιος Δήμαρχος είναι 
αυτός που δεν θα δώσει στοιχεία από τη στιγμή που είναι νόμος του κράτους;  

Δεν είμαι από αυτούς που παραδίδονται εύκολα, έχω μάθει στη ζωή μου να παλεύω. 
Προέρχομαι από μία αγροτική οικογένεια, και έμαθα στη ζωή μου και παλεύω, δεν είμαι από 
αυτούς που σκύβουν εύκολα κεφάλι, αλλά δεν είμαι και από αυτούς που κάνουν τον τζάμπα μάγκα, 
και δεν απευθύνομαι σε κανέναν και δεν αφήνω υπονοούμενα.  

Άρα λοιπόν και οι Δήμαρχοι θα πρέπει να δώσουν στοιχεία και καλά έκανε ο κ.Βοργιαζίδης 
και έδωσε στοιχεία, αλλά έτσι όπως είναι το κείμενο εμένα δεν με βρίσκει σύμφωνο.  

Το ξαναλέω, δεν είμαι από αυτούς που λένε διώξτε υπαλλήλους. Με ενδιαφέρει να έχει ο 
κόσμος δουλειά, ελεύθερος επαγγελματίας είμαι, αν ο ελεύθερος επαγγελματίας έχει δουλειά, αν ο 
υπάλληλος έχει δουλειά, θα έχω και εγώ. Δεν ζω από το δημόσιο, ούτε και κακό είναι αυτοί που 
ζουν από το δημόσιο, άρα δεν είμαι από αυτούς που λένε πάρτε τα κεφάλια τους, διώξε, κάνε ή τα 
βρίσκω όλα θετικά που η σημερινή κυβέρνηση κάνει, έχω πολλές αντιρρήσεις, πολύ μεγαλύτερες 
από κάποιους άλλους, αλλά έτσι πως τίθεται τα ψήφισμα και τελειώνω Πρόεδρε, δεν με βρίσκει 
σύμφωνο. 

Μαυροκεφαλίδης: κε Μπέκη η ΚΕΔΕ είναι η ανώτερη έκφραση συνδικαλιστική των δήμων. 
Θα μπορούσαμε λοιπόν να βγάλουμε ένα ψήφισμα υποδεέστερο ή κόντρα στην κορυφαία μας 
έκφραση; Νομίζω αυτό το κείμενό σας, το ψήφισμά σας, εμπεριέχεται και είναι ευρύτερο το 
ψήφισμα της ΚΕΔΕ. Έχουμε το ανώτατο όργανο βγάζει ένα ψήφισμα και ερχόμαστε εδώ το 
σμικρύνουμε στα όρια μιας αντίληψης, μιας παράταξης, απ’ εδώ απ’ εκεί δεν έχει σημασία, νομίζω 
η δεοντολογία είναι κάπου αλλού. 

Πρόεδρος: κ. Μαυροκεφαλίδη θα μπορούσατε να πάρετε το λόγο σαν ομιλητής γιατί άποψη 
εκφράσατε, έχει καταχωρηθεί. 

Μπέκης: Πολύ σύντομα, όσον αφορά τον κ. Παπαγιάννη, νομίζω ότι τελικά δεν θα 
διαφωνήσουμε, θα συμφωνήσουμε. 

Πρόεδρος: Θα παρακαλούσα πολύ να κάνετε μια πρωτομιλία χωρίς να αναφέρεστε 
προσωπικά σε κανένα. 

Μπέκης: Για τις απόψεις που ακούστηκαν θα μιλήσω, γιατί θέλω να υπερασπίσω το 
ψήφισμά μου, την πρότασή μου.  

Η άποψη ότι το ψήφισμα είναι ενάντια στους ελέγχους νομιμότητας, ικανότητας, 
δεξιότητας, κλπ. είναι λάθος, δεν είναι ενάντια σ’ αυτό, δεν μιλάμε για την αξιολόγηση, για την 
νομιμότητα και γνησιότητα των τίτλων των σπουδών κλπ. αυτό έχει γίνει, γίνεται. Και επειδή 
ακριβώς δεν βρήκαμε από εκεί τίποτα, το πήγαν στον επανακαθορισμό και στην επανεξέταση των 
συμβάσεων, οι οποίες και αυτές γίνανε με πολύ συγκεκριμένους νόμους και του Παυλόπουλου και 
έχουν 15 χρόνια τώρα, μπήκαν και στον ΑΣΕΠ, έγινε παντού.  

Όλη η διαδικασία ολοκληρώθηκε εδώ και μια δεκαετία, επ’ αυτού γίνεται το ζήτημα και όχι 
για την ανικανότητα, όχι για τη γνησιότητα τίτλων, οποιουδήποτε άλλου σχετικού στοιχείου, αυτά 
έχουν ελεγχθεί.  

Δεύτερον, όσον αφορά τον κ. Καραπαναγιωτίδη, ή τη δεύτερη άποψη που ακούστηκε, αν 
συμφωνούμε ότι όλο αυτό είναι μία πρόφαση για να βρεθεί παραθυράκι να απολύσουν κόσμο, δεν 
έχουμε κανένα πρόβλημα να πούμε ότι είμαστε αντίθετοι σ’ αυτό, αυτό υπερασπίζουμε. 
Υπερασπίζουμε το δικαίωμα του δήμου, του δικού μας και όλων των δήμων, εφαρμόζοντας 
νόμους, δεν ήταν παράνομοι οι δήμοι όταν έκαναν τις συμβάσεις και τις υποβάλανε και αυτές 
εγκρίθηκαν. Τώρα εκ των υστέρων έρχεται πάλι η πολιτεία, και αυτό είναι λάθος της πολιτείας, και 
λάθος του κ.Μητσοτάκη και όλης της κυβέρνησης, ακριβώς για να βρουν τρόπους και να 
απολύσουν, να αλλάζουν νόμους και κανόνες, σ’ αυτό είναι η αντίθεση, έχουμε αντίρρηση επ’ 
αυτού. Είναι πολύ συγκεκριμένη επιλογή, για πολύ συγκεκριμένο λόγο, και δεν φτάνει να λέμε 
γενικώς και αορίστως είμαστε αντίθετοι στις απολύσεις, όταν αυτή την αντίθεσή μας δεν την 
εκφράζουμε με κάποιους τρόπους. Γιατί εγώ θα πω είναι πολύ εύκολο να λες, αντίθετοι στις 
απολύσεις και από την άλλη μεριά να συμφωνείς με οτιδήποτε γίνεται και οδηγεί σε απολύσεις. 
Τέλος, όσο αφορά για την ΚΕΔΕ, το δικό μας ψήφισμα είναι συμπλήρωση του ψηφίσματος της 
ΚΕΔΕ.  



Εγώ αυτό που έκανα ήταν να συμπτύξω όλο το ψήφισμα σχεδόν της ΚΕΔΕ ή το κεντρικό 
σημείο κατά τη γνώμη μου και να βάλω τα άλλα δύο πολύ πιο συγκεκριμένα, ότι πρέπει ο κ. 
Μητσοτάκης να σταματήσει τη διαδικασία, να την πάρει πίσω, να κάνει δηλαδή αυτό που του είπε 
ο υφυπουργός, ο συνεργάτης του, ο κ.Ντινόπουλος. Και το δεύτερο να ζητήσουμε να σταματήσει η 
δίωξη εναντίων των Δημάρχων, συνάδελφοί μας είναι, από τον ίδιο χώρο. Επειδή είπαν ότι 
διαφωνούμε και δεν σας δίνουμε στοιχεία να δικαστούν δηλαδή; Αυτό θέλουμε; Για αυτούς τους 
λόγους τους δύο έβαλα αυτά τα δύο στοιχεία, δεν νομίζω ότι έχει αντίθεση, συμπληρώνει το ένα το 
άλλο. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε είναι άλλο το ζήτημα του επανακαθορισμού των κριτηρίων 
αξιολόγησης και άλλο το ζήτημα… 

Πρόεδρος: κε Μαρκούλη σήμερα είστε εν αταξία, καταστρατηγείτε τον κανονισμό μόνιμα, 
θα κατηγορηθώ για προνομιακή μεταχείριση υπέρ σας, σας παρακαλώ πάρα πολύ μην το κάνετε. 
Δε ζητήσατε το λόγο. Τόση ώρα αυτό συζητάμε, αλλά όταν ζητάτε το λόγο, όταν ανοίγουμε 
κατάλογο ομιλητών και λέω δύο είναι οι ομιλητές και προκύπτουν τέσσερις, δεν είναι κανονισμός. 
Ε! Λοιπόν θα τον εφαρμόζουμε τον κανονισμό. Κε Μαρκούλη θα σας παρακαλέσω μετά τον 
κ.Μελιόπουλο για 2΄ κατ’ εξαίρεση πάλι πάρτε το λόγο, αλλά δεν ζητήσατε το λόγο. 

Μαρκούλης: Εγώ τελείωσα Πρόεδρε.  
Μελιόπουλος: Πρόεδρε για το αν σήκωσα το χέρι εγώ επικαλούμαι την μαρτυρία γειτόνων 

εδώ στα έδρανα.  
Το ψήφισμα όπως κατατέθηκε από την παράταξη των ενεργών πολιτών μας βρίσκει σε 

κάποιες από τις παραγράφους σύμφωνους. Έχουμε ενστάσεις για το ψήφισμα και δεν θα το 
ψηφίσουμε έτσι όπως είναι κατατεθειμένο, θα εξηγήσω πολύ σύντομα γιατί.  

Πουθενά δεν βάζει τι συνέπειες έχει η απόλυση των υπαλλήλων σε τομείς των δήμων, 
πουθενά δεν βάζει σε ποιο έδαφος εφαρμόζεται αυτή η αντιλαϊκή πολιτική και δεν αποδίδει 
συνολικά τις ευθύνες γι αυτή την αντιλαϊκή πολιτική. Δεν γίνεται κουβέντα για το δικαίωμα των 
υπαλλήλων στη σταθερή και μόνιμη εργασία και φυσικά δεν προτείνει άμεσα μέτρα από την 
πλευρά του δημοτικού συμβουλίου που πρέπει να πάρουμε για να αντιμετωπιστεί, όλα αυτά τα 
επιχειρούμενα που βάζει η κυβέρνηση στην απόλυση των υπαλλήλων.  

Αποστολόπουλος: Για να γίνει σαφές γιατί πήραμε την πρωτοβουλία οι «Ενεργοί Πολίτες». 
Είναι ψήφισμα συμπαράστασης, ώστε να έχουμε μία δημόσια διοίκηση, εύρυθμη και λειτουργική. 
Κανένας δεν μίλησε, μιλήσαμε για επανακαθορισμό των κριτηρίων και όχι για τον επανέλεγχο. Δεν 
αφορά τις περιπτώσεις των υπαλλήλων που έχουν πλαστά πτυχία, εκεί προς Θεού πρέπει να γίνει η 
αξιολόγηση. Εμείς το είδαμε σε γενικότερο πλαίσιο της συμπαράστασης προς την ΚΕΔΕ, που είναι 
και το ανώτατο συνδικαλιστικό όργανο των δήμων και προς τη μορφή χάραξης κάποιας πορείας 
επιτέλους να σεβόμαστε και τους Δημάρχους που αντιστέκονται, να μην τους στέλνουμε 
κατηγορούμενους και τον αγώνα που δίνουν για μία δημόσια διοίκηση καλύτερη και πιο 
λειτουργική.  

Καραπαναγιωτίδης: Εάν θα αλλάξουμε κάποια πράγματα θα τα ψηφίσουμε και εμείς, αλλά 
έτσι πως είναι εγώ συμφωνώ με τον κ. Μελιόπουλο θα πρέπει να αναφερθεί και θα πρέπει να είναι 
πιο σκληρό. 

Μπέκης: Πάλι πολύ σύντομα να πω ότι είναι ήπιο το ψήφισμα, ήπιο, επιλογή ήταν αυτή, 
ακριβώς για να διευκολύνουμε να περάσει και να στοχεύσουμε στην καρδιά του προβλήματος. 
Γιατί δεν ήταν δυνατόν να βάλουμε ένα ψήφισμα εδώ, να αναφέρει την ανεργία, να αναφέρει τα 
μονοπώλια, να αναφέρει την Ε.Ε. και όλα αυτά θα χάναμε το στόχο μας.  

Ο στόχος είναι να κυκλοφορήσει ένα τέτοιο ψήφισμα και μεθαύριο να το έχουν οι 
υπάλληλοι της ΠΟΕ ΟΤΑ στα χέρια τους, ως ενισχυτικό του αγώνα τους, γιατί μεθαύριο όπως είπα 
ξανά θα υπενθυμίσω, την Τετάρτη έχουνε πανελλαδικές κινητοποιήσεις, απεργίες και 
συγκεντρώσεις. Αυτός ήταν ο στόχος, και γι αυτό το προτείνουμε έτσι και ολιγόλογο και κατά τη 
γνώμη μου πολύ σεμνό. 

Μελιόπουλος: κε Μπέκη, δεν μίλησα ούτε για μονοπώλια, ούτε ο στόχος υπάρχει, 
προφανώς οι παρατάξεις του ΣΥΡΙΖΑ στο στόχο για την εξουσία έχουν βρει το στόχο που θέλουνε 
και σας είπα σαφέστατα και θα το πω στη δευτερομιλία, στη δεύτερη παράγραφο τι ζητάμε να 
διορθωθεί. Καλεί τον κ.Μητσοτάκη και την κυβέρνηση συνολικά, πρέπει να σταματήσει κάθε 
σχετική διαδικασία, να καταργήσει τους σχετικούς νόμους, να σεβαστεί το δικαίωμα των δήμων να 
προσλαμβάνουν μόνιμο προσωπικό, καθώς και το δικαίωμα των εργαζομένων σε σταθερή και 



μόνιμη εργασία. Αν το ξεχάσατε αυτό που σας είπα στο διάλειμμα και μιλάτε εσείς για μονοπώλια, 
γι αυτό δεν φταίω εγώ. 

Δήμαρχος: Θα υπερθεματίσω και θα συμφωνήσω απόλυτα με τον κ. Μπέκη. Πράγματι αυτή 
είναι η ουσία του προβλήματος όπως ζητήθηκε στη ΚΕΔΕ. Κανείς δεν ζήτησε όποιοι έχουν πλαστά 
δικαιολογητικά να παραμείνουν, κανείς δεν είπε κατά της αξιολόγησης, ζήτησαν με αντικειμενικό 
τρόπο αξιολόγηση και τίποτα άλλο. Βεβαίως το όποιο πρόβλημα δημιουργήθηκε από τη μετατροπή 
των συμβάσεων ορισμένου χρόνου σε αορίστου χρόνου έγινε με νόμο. Άρα τώρα μην ψάχνουν για 
φρέσκο αίμα. Παρακαλώ για την υπερψήφιση. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Μπέκης: Δεν έχω πρόβλημα επί της ουσίας, έχω πρόβλημα επί της διαδικασίας γιατί θα 
αλλάξει, πρέπει να γίνουν νέες τοποθετήσεις κοκ. Κανένα άλλο πρόβλημα δεν έχω. 

Πρόεδρος: Έκλεισε το θέμα κ.Μελιόπουλε.  
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Έκλεισε το θέμα κ.Μελιόπουλε. Συμφωνείτε με το σχέδιο ψηφίσματος του 

δημοτικού συμβούλου Ν.Μπέκη; 
Μέλη: Ναι  
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ζ.Πατσίκας, Ι.Παπαγιάννης, 

Σ.Ελευθεριάδου 
Λευκή ψήφο έδωσαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, 

Α.Καγκελίδης, Β.Λυκοστράτης, Ι.Κυρατλίδης, Γ.Μελιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 22-9-2014 σχέδιο ψηφίσματος του δημοτικού συμβούλου Νικολάου Μπέκη. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης. 

  
 

Αποφασίζει Ομόφωνα  
 
 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο 
στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος:  
«Το Δ.Σ. Βέροιας του Δήμου Βέροιας 
1.- Δηλώνει την κατηγορηματική του αντίθεση στον επανέλεγχο-επανακαθορισμό των 

κριτηρίων πρόσληψης που καθορίστηκαν και εφαρμόστηκαν για τη μετατροπή των συμβάσεων 
ορισμένου χρόνου σε αντίστοιχες αορίστου, που επιχειρεί το Υπουργείο Διοικητικής 
Μεταρρύθμισης για να απολύσει εργαζομένους στους Δήμους. 

2.- Καλεί τον κ.Μητσοτάκη να σταματήσει κάθε σχετική διαδικασία σεβόμενος το 
Αυτοδιοίκητο των Δήμων που εφάρμοσαν τους σχετικούς, τότε, νόμους και Προεδρικά 
Διατάγματα. 

3.- Ζητάει, τέλος, την παύση κάθε δίωξης εναντίον Δημάρχων που αντιστέκονται στην 
επιχειρούμενη, μέσω επανελέγχου-επανακαθορισμού των συμβάσεων, απόλυση κι άλλων 
υπαλλήλων απ’ τους αποδεκατισμένους ήδη από προσωπικό, Δήμους της χώρας». 

Γ) Το παρόν ψήφισμα να κοινοποιηθεί στα τοπικά έντυπα και ηλεκτρονικά Μ.Μ.Ε. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  411 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-10-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  

 
 
 
 
 
 


